
Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund, tisdag 30 augusti kl 18:00, via Teams.  

Närvarande: Thomas Johansson, Hans Bogeskär, Bo Roos, Gullvi Högberg, Karin Arvidsson, 

Bengt Larsson, Leif Axelsson, Björn Westling.  

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet.  

3. Föregående protokoll. Vi godkänner protokollet.  

4. Rapport kring verksamheten på de olika klubbarna 

- Leif Axelsson om Carlsborg och Hjo. Hjo kommer spela måndag eftermiddagar, Carlsborg 

undersöks.  

- Hans Bogeskär om Alingsås. Börjat spelet måndag/onsdag, 7 bord senast, kurs diskuteras.  

- Gullvi Högberg om Falköping och Lidköping. 28 par som mest på sommarbridgen. 

Fortsättningskurs under hösten, söndagsspel. Falköping precis klara med sommarbridge.  

- Thomas Johansson om Herrljunga och Vårgårda. Vårgårda uppstart 1 september, svårt med 

spelare i början. Herrljunga startar nästa vecka.  

- Bengt Larsson om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. Ruter spelar 

torsdagar, Mariestad, Kvänum och Levene börjar nästa vecka. Stenstorp har inte kvällsspel under 

hösten. Tidaholm/Hjo uppstart nästa vecka, samarbete mellan klubbarna.  

- Ann Ohlsson om Skövde och Tibro. Skövde spelar 5 dagar, men få par. Tibro kommer fortsätta med 

3-klubbsmöten.  

- Bo Roos om Skara. Kommer ha årsmöte och uppstart 1 september och verksamhet en dag i veckan 

under hösten.  

- Björn Westling och Karin Arvidsson om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Hid, Svenljunga 

och Borås startat, dryga 5 bord. Ulricehamn har upp till 10 bord, spelar flera dagar i veckan. 

5. Spelprogram 2022/2023 – spelorter. Vi fastställer årsmöte i Borås, föranmälan för höstsilver, 

krävs 12 par. DM mixed i Mariestad, DM veteran i Herrljunga som fyller 70 år. Samt DM par open 

i Lidköping.  

6. DM damer. Gullvi Högberg rapporterar från arbetet med översyn av DM damer. Mindre 

diskussioner har påbörjats.  

7. Rapport kring distriktets ekonomi. Ordförandens förslag: Kassören presenterar resultatet för 

2021/2022. Vi landar i ett litet plusresultat, på c: a 1000 kr. 

8. Senioransvarig / Junioransvarig – utifrån önskemål från SBF. Vi utser Ann Ohlsson.  

9. Rekryteringsansvarig – utifrån önskemål från SBF. Gullvi Högberg utses som kontaktperson. 

10. Minibridgeambassadör – utifrån önskemål från SBF. Hans Bogeskär är kontaktperson tills 

vidare. Vi undersöker olika klubbar där det finns underlag för minibridge.  

11. Division IV. Bengt beskriver troliga 4+4 lag östra sidan, 6 lag i Lidköping. Alingsås/Borås 

undersöker när klubbarna har startat höstspelet. 

12. DM Handikapp. Ordförandens förslag: Thomas Johansson och Bengt Larsson tar fram 

förslag till speldatum och spelort, förslagsvis under våren 2023. 

13. Förslag till regelförändring kring DM lag, för lag från andra distrikt. Vi beslutar att minst 2 

spelare från vårt distrikt skall ingå i ett lag från ett annat distrikt. 

14. Tidpunkt för nästa styrelsemöte. 8 oktober kl 10:00 i Borås. 

15. Övriga frågor. 

• Gullvi beskriver nybörjarträff i Lidköping 19/11, förslaget är spelare med max 3-4 års 

erfarenhet. 

16. Thomas avslutar mötet 

 

 

__________________________    _________________ 

Bo Roos       Bengt Larsson 


